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Z A P I S N I K 

Sa četvrte (4) sednice po redosledu a druge (2) vanredne Skupštine opštine Dragaš, održane 25. 

Februara 2022. godine, sa početkom u 09:00 časova, sa sledećim dnevnim redom: 

DNEVNI RED 

1. Polaganje zakletve delegata (zamene CIK), g.Edin Kurt  

2. Razrešenje Predsedavajućeg skupštine opštine 

3. Izbor Predsedavajućeg skupštine opštine 

 

g.Uran Halimi – Pozdrav poštovani delegati, predsedniče i svi prisutni. Otvarama četvrtu (4) 

sednicu 2022 po redosledu a drugu (2) vanrednu, ujedno predlažem dnevni red koji ste dobili u 

materijalu (čita dnevni red). Da li neko želi da nešta doda u vezi ovog dnevnog reda? 

g.Jetmir Ajdini – Pozdrav svima, imam predlog, da ovaj Dnevni red sa svim svojim tačkama se 

ne nastavi danas, jer mislim da se sazvao od strane LDK-a samo da se ispune njihov razlozi i 

politički ego, nema nikakvo drugo opravdanje da se nastavi sa ovim dnevnim redom. Hvala. 

g.Uran Halimi – Da li ima diskutanata u vezi predloga. Prelazimo na glasanje predloga Jetmira. 

Ko je da se usvoji predlog Jetmira i da se poništi dnevni red današnje sednice. Ko je ZA-13, 

PROTIV-, UZDRŽANI-0. 

g.Samidin Xheladini – Ovo je vanredna sednica i ima svoje tačke dnevnog reda. Dnevni red se 

ne menja. Proces treba nastaviti prvo sa polaganjem zakletve novog kandidata a nakon toga 

nastavljamo sa diskusijama, predlozima i ostalo. Prvenstveno, treba da novi kandidat treba da 

položi zakletvu. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Poštovani, na vanrednoj sednici takođe ne može da se polaže zakletva. 

Tačno je da se ne menja dnevni red ali zakletve se polažu samo na redovnim sednicama. 

g.Naser Myrtezani -  Pozdrav svima, mi zahtevamo da se nastavi sa procedurom preko dnevnog 

reda. kada ste već sazvali sednicu ona mora se nastaviti. 

g.Uran Halimi – Radim ono sto vi trazite. Dozvolite mi da nastavim sa radom. 

g.Jetmir Ajdini – Ja sam predlozio da se ne nastavi sa ovim dnevnim redom. Da se stavi na 

glasanje, i ako imamo glasave nastavljamo ako nemamo  nastavljamo. 

g.Uran Halimi – Nastavljamo, imali smo 13 glasova Protiv, ko je Za.  Dignite ruke. 

g.Sefidin Mejzini - Pozdrav svima, moramo prihvatiti da smo u demokratiji, razresavas se ti, pa 

onda ja, to su stvari koje se desavaju, trebaju se stvari relaksirato smatrati. Ovako kako vi zelite 

ne ide. Ti ces biti razresen, ako ne danas, sutra ili prekosutra. 
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g.Uran Halimi – Morate shvatiti moj posao, kao i na svakoj prosloj sednici, mi smo glasali 

dnevni red, da li treba da se glasa dnevni red. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Poštovane kolege, slažem se sa kolegom iz LDK-a da su svi procesi 

demokratski, takođe je i demokratski čin koji je tražio kolega iz VV-a da se glasa dnevni red 

između ostalog. Vanredne sednice i regularne sednice imaju istu sadržinu i na obe sednice se 

glasa dnevni red. Tako piše i u Zakonu o lokalnoj samoupravi. Drugo, pravni službenik nema 

pravo ovde da nama čita zakone i lekcije. Mi smo oni koji odgovaramo za naše postupke i za 

naše izglasavanje ili ne izglasavanje. 

g.Munir Jonuzi - Poštovani, ovde se svi pozivamo na Zakon o lokalnoj samoupravi i treba da se 

pozivamo na zakon Iz razloga što je ovo zakonodavno telo. iskoristi ću i ja to pravo da se 

pozovem na dva Zakona.  član 44 tačka 3 Zakon o lokalnoj samoupravi koji kaže sve tačke 

dnevnog reda se ne mogu menjati na datoj skupštini i pozivam se na ono što je kolega 

Nedzmidin rekao  da se na vanrednoj skupštini ne može polagati zakletva, pozivam se na stav 5 

koji kažem da  isti proceduralni razlozi važe kako za vanredne tako za redovne skupštine. Ako 

može na redovnoj skupštini da delegati polažu zakletve zašto ne mogu na vanrednoj. 

g.Samidin Xheladini – U demokratiji imamo pravo da razmatramo, debatiramo i da damo 

misljenja. Ali van Zakona ne smemo da izadjemo. Jer smo mi ovde pozvani da sprovodimo 

Zakone. Munir je veoma dobro pomenuo, clan 44, tacka 44.3 koji kaze, odredjene tacke na 

vanrednoj sednici se ne menjaju toko sastanka. Nemamo pravo, nesmemo. Imamo zakonsko 

pravo da sprovedeme ove tacke. Kako ce biti glasanje to je vec druga stvar. 

g.Jetmir Ajdini – Nisam trazio da se izmeni dnevni red, niti nijedna tacka dnevnog reda. 

Predlozio sam da se nastavi ili ne nastavi sa ovim dnevnim redom. 

g.Uran Halimi – Ponavljam, imamo 13 glasa za predlog Jetmir, da se ponisti ovaj dnevni red. 

Pitam ko je protiv predloga Jetmira? 

g.Artan Loshaj – Ja ne shvatam zasto smo dosli do ove tacke. Znamo da se LDK pozurila, dugo 

nije bila na vlast. Neznam zasto ste sazvali vanrednu sednicu kad ste mogli redovnu, da kolega 

da zakletvu a da se vi razresite nakon toga. Od pocetka mandata ja sam video puno 

neregularnosti, replicirao sam, na prosloj sednici kada smo napustili salu, zamenik zbog kvoruma 

je prekinuo sednicu, i nismo je nastavili, zasto niste reagovali. Na vanrednoj sednici 18/01/2022, 

vi koji ste zakazali sednicu, odlazete istu sa SMS-om. Kazem predsedavajucem, imamo pravo da 

predlazemo u dnevni red jesmo ili nismo. Ako predlog Jetmira ne glasate, pozivam vas opozicije 

da iazdjemo i da vidimo hoce li biti kvoruma. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Ja se potpuno slazem sa Munirom, ako je vanredna ista kao i 

regularna onda se glasa i dnevni red. Mi nismo protiv da delegat polozi zakletvu ali smo da 

se stavi na glasanje predlog g.Jetmira da li ce proci dnevni red, ako nema dovoljno glasaova 

onda sta je tuje. 
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g.Naser Myrtezani – Da li znamo da vladamo to je nas problem, videcemo kasnije. Dajte da 

mirno resimo ovo pitanje, imamo pravnika ovde, on je placen za ovo, neka da svoje 

misljenje da li imamo ili nemamo pravo. Veoma jasno je. 

g.Uran Halimi – Nemamo potreba za objasnjenja, mislim da pratimo redovne procedure 

vodjenja jedne sednice. Ako ne moze da se nastavi ja pozivam delegate opozicije da 

napustimo sednicu. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Greska je ako napustite sednicu, jer ce doci Munir, voditi sednicu i 

dati mogucnost zakletve. Nema napustanja sednice, glasamo ili ne glasamo dnevni red. Sto 

se tice pravnika ako on uzima rec, onda i oni koji nas gledaju mogu da uzmu rec. On nema 

pravo da govori ovde, niti da savetuje predsedavajuceg bez da ga on sam pita. 

g.Sefidin Mejzini – Mozes i danas odloziti ali ce se nastaviti sledece nedelje. Ovo je zavrsen 

posao. Ovo su neke inicijative koje nas nigde ne vode. Od prvog dana sam video da 

predsedavajuci nije predsedavajuci skupstine vec partije. Po meni on najmanje zasluzuje to 

mesto od svih nas 27. To je istina. Ovako ste poceli jos od prvog dana. Za 4 god samo smo 

jednom napustili sastanak. Trebate se prilagoditi na to da smo mi sada na poziciji. 4 godine 

smo ucili ievo gde smo sada, i vama je potreban jedan servis nekih 8 godina da se vratite, ali 

na ovaj nacin nije u redu.  

g.Munir Jonuzi – U vezi Skupstine koja je odrzana 13/01/2022 i na kojoj sam ja iskoristio 

pogresan termin “prekinuti” za koji sam se izvinio na prosloj skupstini, i na kojoj sam 

objasnio razloge, vidim Artan je ponovo spominje, pa da mu odgovorim. Kolega, ako na 

skupstini nema kvorum, ona se automatski zatvara i nemoze se nastaviti, ona je zatvorena. 

Cim nema kvorum ne moze se Skupstina nastaviti i ona se zatvara. Sada savet za 

predsedavajuceg, zamolio bih ga da ispostuje Pravilnik o radu skupstine, po njemu svako od 

nas ima pravo da iznese u vezi jedne debate ili diskusije samo jedanput da iznese svoje 

misljenje. Mi ovde vidimo delegate koji se javljaju po 15 puta za rec. Mi delegati imamo 

pravo da iznesemo u vezi jedne debate ili diskusije samo jedanput da iznesemo svoje 

misljenje i eventualno repliku od 2 min. Pozvao sam se na dva Zakona i posmatrajte ih 

odvojeno, dnevni red vanredne sednice se ne sme menjati. Cim se ne sme menjati, prelazimo 

na tacke dnevnog reda vanredne skupstine, tu vazi onaj drugi paragraf Zakona koji kaze: isti 

proceduralni razlozi vaze za redovne i vaze za vanredne skupstine. Dva odvojena zakona 

posmatrajte ih na nacin kako treba da ih posmatrate. 

g.Uran Halimi – Da li treba da glasamo dnevni red? Da li trebamo da glasamo za svaki 

predlog delegata? 

g.Munir Jonuzi – Ja sam izneo svoje misljenje, nisam ja pravnik i nemogu tumaciti Zakon, 

izneo sam svoje misljenje na osnovu onoga sto sam procitao u clanovima Zakona koje 

mkoramo da postujemo i sprovodimo. To je samo jedno misljenje. Da li je ispravno ili ne 

neznam, nisam pravnik. 
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g.Arjeta Skeraj – Pozdrav svima, dosli smo do ove tacke za koju ni ja neznam gde smo i sta 

smo. Prvenstveno ni predsedavajuci ne zna, zao mi je zbog delegata i predsedavajuceg, tri 

puta podize ruku i tri put govori, da li ima pravo da nekoliko puta podize ruku i uzima rec, 

pitam predsedavajuceg. Trazim 10 min pauzu da se konsultujete sa ekspertima, ili mi kao 

delegati ne znamo ili vi predsedavajuci ne znate, ili oboje, dajte da zajednicki resimo ovu 

stvari i vidimo da li treba da se skine ili ne treba. Da napravimo pauzu i da utvrdite da li ste 

sigurni da li treba da se skine ili ne. 

g.Uran Halimi – Ko je izlazio tri puta za govornicom? 

g.Arjeta Skeraj – Nedzmidin, delegatu se daje rec vise puta samo ako mu se pomene ime. 

g.Shpetim Hajredini – Na prosloj sednici moje izlaganje je bilo da nemamo vreme da 

gubimo i da se bavimo imenovanjima ili razresenjima izvrsne vlasti. Nedzmidin je sef svoje 

parlamentarne grupe. PDK ima svog sefa parlamentarne grupe. Tako da on ima pravo da 

uzima rec koliko god puta mu dozvoli Zakon i predsedavajuci. Neznam zasto se pominje 

kao sef parlamentarne grupe PDK-a. Ja sam sef parlamentarne grupe. Mi imamo nasu grupu. 

Imamo nase pravo, da glasamo ili ne. U momentu kada se dnevni red izglasa, tu vise nema 

izmene jer je vanredna sednica. Medjutim, dnevni red i na vanrednoj sednici mora da se 

glasa. Zahtev je podnet od delegata koji ima glasove i koji je legitiman. U tom momentu 

trebamo glasati da li smo za ili protiv dnevnog reda. 

g.Nedžmidin Sejdilar – Neznam zasto diskutujemo za ove stvari. Veoma je prosto. Svako od 

nas ima pravo da predlozi nesto na glasanje. Taj predlog prodje ili ne prodje, veoma prosto. 

Niti se krsi Zakon, Munir je veoma dobro rekao da redovna i vanredna sednica nemaju 

razlike osim dnevnog reda koji se ne menja. Tako da, hajde da glasmo predlog kolege, ili 

prodje ili ne, veoma prosto. Nismo mi krivo so imate jedan glas deficit. Postovani, i ja sam 

istog misljenja kao i Jetmir, i ja u ime moje parlamentarne grupe trazim da se postavi na 

glasanje dnevni red. 

g.Nexhat Selaj – Pozdrav svima, ne dolazim sa polja optuzbi, ali sam primoran da govorim 

malo sa aspekta optuzbi. Meni ne lici da optuzjume sa aspekta profesora, do sada sam cekao 

naredbu da pocenomo sa implementacijom programa i sa svima onima sto je LDK-a 

predstavila tokom kampanje, i jedva cekam da zajednicki pocnemo da radimo u interesu 

gradjana na projektima koje imamo. Da populacija i glasaci osete Koaliciju nade, pozivali 

ste se na Koaliciji nade, a cak niste ni u ”brak pristupili”. Pomenuli ste Zakone u nasoj 

prisustvu, od strane vasih delegata, Uran je izglasan na poziciji predsedavajuceg, sada se 

razresava. Neka populacija vidi, ko je Koalicija nade. Cuo sam da je receno da je LDK za 14 

godina u opoziciji samo jednom napustila sednicu, to je za aplauz, zasto, zato sto nije donela 

sebe u poziciji da neko napusta sednicu. Vi sami stvarate ove komplikacije. Vanredna 

sednica pre 3 nedelje, zakazana od strane Predsednika i Predsedavajuceg, ostavili ste nas 

ispred vrata Skupstine. Sami ste je zakazali i SMS nas obavestavate da se sastanak odlaze za 

drugi dan. Sada ponovo vanredna sednica. Ja mislim, moje licno misljenje, bez saradnje sa 
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mojim kolegama iz partije, da na narednoj sednici da kao tacku dnevnog reda imamo 

Zakletvu novog delegata i da nastavimo kasnije sa ostalim tackama dnevnog reda. I da 

prekinemo sa ovim haosom. Ja mislim da nemamo vreme, prosli su nam 4 meseca,dacu 

potpunu podrsku LDK-a, da pomognemo maksimalno u vezi projekta koje je obecao sa 

nadom da ce ih realizirati. 

g.Naser Myrtezani – Obracam se kolegi kao delegat i kao kolega profesor, uvredili ste me 

kada ste rekli “brak”, pazite tokom debata jer su ovo sluzbene debate, izvinjaavam se ako 

gresim. Ako se pozivamo na edukaciju generacija, uzimajuci u obzir i zensku populaciju, 

nama ne lici da koristimo takve termine u politickom aspektu.  

g.Nexhat Selaj – Rec “brak” je bio u politickom aspektu, a sto se tice moralnog aspekta, 

hvala Bogu pa smo svi cisti, i molim se da budemo takvi. To je bilo receno u politickom 

aspektu, vi samo znate da koalicija nade vas je dovela u ovo stanje u kome smo danas. 

Trazim transperentnost izmedju te Koalicije nade, trazi se od vasih delegata da podrzimo, 

uvek cete imati podrsku ali ne podrsku koja nas je dovela do ovog momenta i sada trazite 

pomoc. Pdrsku cete dobiti radi implementacije svoh projekata koji ce biti u interesu 

gradjana. Dok ove optuzbe sa kojima ste nas doveli do ovog momenta, vec 5 sednica, ovo 

ste vi ne mi, neznam kakvu pomoc trazite od nas da vas favorisujemo u aspektu regulacije 

vasih unutrasnjih organa. 

g.Uran Halimi – Mislim da se trebamo vratiti ponovo tamo gde smo stali, predlog delegata 

Jetmira, imali smo 13 glasova Za, ko je Protiv predloga Jetmira Ajdinija? 

g.Munir Jonuzi – Ovo nije prvi delegat koji ce polagati zakletvu u ovom mandatu, dajte da 

pogledamo kako smo radili do sada. Imamo snimke, napravimo pauzu od 10 minuta, 

pogledamo snimke, da li su delegati prvo polagali zakletvu pa onda se glasao dnevni red ili 

obrnuto. Da pogledamo snimke kako smo do sada radili. To je kod dobre prakse. Do sada 

niko nije imao primedbe na to, dajte da vidimo kako je bilo u Skupstini na sednici 30, 08/02, 

da li su delegati prvo polagali zakletvu pa smo onda glasali dnevni red. Ako je bilo tako, 

onda da i sada nastavimo. To je jedno resenje. Moje je misljenje, prilikom polaganje 

zakletve na odredjenoj skupstini, on prvo polaze zakletvu, zavrsimo taj deo, pa onda 

predjemo na glasanje dnevnog reda i svemu ostalom sto sledi na toj sednici skupstine. 

g.Uran Halimi – Hvala, mi smo uvek prvo stavljali na glasanje dnevi red, pa smo onda 

nastavljali sa sednicama i tackama jednu po jednu. 

g.Samidin Xheladini – Munire hvala na orijentaciji, i ja i Arjeta smo vec 4 mandata, ostali 

manje, delegat uvek, cak i u Skupstini Kosova, prvo daje zakletvu pa se onda nastavlja sa 

dnevnim redom. Najbolje je da mi danas zavrsimo ovu sednicu i na nastavimo sa na drugom 

sednicom, zato sto na narednim sednicima, ali ja sam uvek trazio od izvrsne vlasti da nam se 

ne sakuplja materijal, zato sto na narednoj sednici cemo imati obiman materijal koji velika 

vecina delegata ga nece moci ni procitati, a ne debatirati ili analizirati. Zato trazim 
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produktivne sednice, koje ce biti na nivou i na kojima ce delegati moci dati svoje doprinose. 

Jer kada imamo obiman materijal, veoma je tesko da resimo probleme. Slazem se kada je 

postovani profesor rekao da treba da radimo i da orijentesimo vlast na pravi put. Na 

narednoj sednici cete videti da ce biti potrebno 10 sati debate. Pogledajte i snimke, prvo se 

daje zakletva pa se nastavlja sa radom. 

g.Uran Halimi – Trazim razumevanje da se ova sednica odrzi kako treba, samo trazim da se 

normalno odvija, molim vas nemojte me blokirati, imali smo 13 glasova Za, ko je Protiv 

predloga Jetmira Ajdinija? Nema protiv, nema uzdrzanih. Onda cu vas smatrati kao ne 

deklarisani u ovom glasanju. Tako da ovim proglasam ovu sednicu zavrsenom. Hvala. 

 

Priprema:         Predsedavajući 

Stručna služba SO Dragaš               Uran Halimi 


